
EL V A L L É S NOU 

La Roca 
Hadimiíitel càrrec de recaudador-depositari de 

l'Ajuntament, el Sr. Sadurní Borrell. La seva va
cant çerà complerta per concurs, admetent-se soli-
cituts'fins el dia 28 del present mes. 

=G2ffllSSl1a Puig. Pelayo, 32, Barcelona. 
Assortit complert en Generós de punt. 

Granollers 

L' «orquesta Arumí» esta contractada: a Palau
tordera el dia 27 del corrent; a La Garriga els dies 
4 i 15 de Maig i a Caldes de Montmuy el dia 12 del 
mateix. 

=8ani!Sería Puig. Pelayo, 32, Barcelona. 
Inmens assortit en corbates. 

Ab inusitat entusiasme, ha tingut lloc en aquesta 
Vila l'inauguració deí -^Granollers Foot-Ba/l·C/ab'. 

Tots els diumerges a la tarda el camp que te llo
gat dit club entre la fàbrica del Sr. Umbert i la del 
gas es veu visitat per una numerosa i escullidacon 
currencia diíjosa de presenciar el nou sport i fruir 
les sensacions que l'iníerés dels partits produeix. 

hi diumenge dia 13 del corrent, se formà la Jun
ta Directiva, resultan elegits el senyors Canal AL 
fret. President. Conn Francesc, Vís-president. 
Barangé Pere, Tresorer. Maspons Fredric, Secre-
ari. Pi Francisco, Vocal. 

La companyia del senyor Torelló, posarà avui en 
escena, a la tarde en «L'Unió Lliberal», La dama 
de las camelias. 

A la nit en el «Cassino», Primavera en otoíio. 

Havem rebut una molt atenta carta del regidor 
de nostre Ajuntament D. Francisco Torras Villa en 
que'ns suplica rectifiquem el concepte que li atri
buíem en la sessió del 17 de que: "era partidari de 
que's cobrí'l màxim d'aquets arbitris i d'altres si 
fos precís per a cobrir els ingresos d'aquest any. 
No obstant exposa'l desitj de que si's íeia la re-
caudacíó com la del 1909 no's cobresin aquets 
arbitris". Això es lo que vàrem entendre, mes 
sembla que no fou això lo que digué sinó lo se
güent, que perquè no sofreixi cap alteració publi-
quérn copiant al peu de la lletra la nota que'ns 
envia dit senyor. 

"Creo conveniente que el Ayuntamiento esta-
blezca nuevos arbitríos, siempre y cuando el ingre-
so que de su aplicación se derive, vaya destinado 
al mejoramiento de los servicios municipales esta-
blecídos, o a la cre'ación de otros de positiva uti-
lidad. 

Però en el caso actual, cuando el establecímiento 
de los nuevos impuestos se hace solamente para 
subvenir con sus ingresos a gastos ordínaríos lioy 
difíciles de atender, debido al dèficit que desde 
prím.eros de ano se observa en la recaudación, en 
este caso concreto, no puedo ser favorable a que 
se implanten, pues a mi parecer resulta una injus
tícia, se oblígue a pagar a los contribuyentes, las 
consecuencias de una defícieníe Administràción 
como la actual. 

Por esto dije en la sesión municipal del 17 del 
corriente mes, y en ello me ratifico, que seré par-
tidario de la implantación de nuevos impuestos, 
cuando la recaudación municipal alcance la cifra 
que akanzó sin haber establecido nuevos impues
tos, ni haber aumentado una sola tarifa, en 1909, 
presidiendo el Ayuntamiento D. Antonio Sarroca." 

Amics de 1' imparcialitat que sobretot en la 
qüestió de fets deu tenir tot periòdic, ens havem 
apresurat a complaurer al Sr. Torras, devent con
fessar amb iugenuitat, que ereièm molt explicable 
la confusió que pugué sofrir nostre redactor, tota 
vegada que trovem mes lògic lo primer que lo 
segon, ja que no sabem compendrer que si una 
entitat pot preocupar-se d'aumentar la recaudació 
quant té suficients fondos per a cubrir les seves 
necessitats no degui íer-ho, si'ls presupostos li 
permeten, quant ni falten. 

Aquest criteri no'l trobem adaptat a la lògica i 
consti que ho fem notar sens entrar en el fondo 
del assumpte, que per falta de temps i d'espai avui 
no enfondim mes. 

= E L , I X ï ^ C P L L O L . — P r e n é u l o 

d i s p é p t i c s . 

Sessió M ília 24 de ibril üe 1913 
Comensa la sessió a les 6, baix la presidència 

del Alcalde accidental Sr. Cunillera i amb assistèn
cia dels regidors Srs. Huguet, Paituví, Tardà, 
Puigrodón, Robert, Estrada, Torras, Puntas, 
Jonch i Riera. Se llegeix l'acta de la sessió ante
rior qu' es aprobada per unanimitat. Es dona 
compte de una comunicació del Govern civil, re
ferent als permisos de les companyies de fluít e-
léctric. 

El Sr. Torras demana qu'es comuniqui a les 
companyías. 

Se llegeix un expedient presentat per D. Salva
dor Tey, contra la Societat "Estabanell i Pahisa" 
que es resolt a favor de dita Societat. 

Dictamen de la Comissió de Foment, concedint 
els següents permisos qne son aprobats: a D. Joan 
Gou, a D. Francisco Gual, a D. Jacinto Calvet i a 
D. Joan Prat. 

Se dona compte del expedient per a retribuir a 
qui salvà a una criatura que caigué a la riera del 
Congost. 

Després d'algunes manifestacions del Sr. Puntas 
queda l'expedient damunt la taula per a la sessió 
vinenta. . 

El Sr. Puntas demana a la presidència per quin 
motiu se privà la venda de llet a la via pública a 
un industrial que pagaba religiosament els arbitris. 

La presidència diu: que veient qu'anaba a es-
tablírse una competència en aquest article, ja que 
'Is demés industrials demanaren també per fer la 
venda a la plassa, determinà fer-lo retirar. 

El Sr. Puntas demana que constin en acta les 
paraules del senyor president, afeixint que en un 
lloc públic com es la plassa, no pot privarse.a nin
gú, pregant al consistori qu'acordi autoritsar a dit 
industrial la venda en dit lloc. 

La presidència diu que no pot ser. 
El Sr. Puntas demana quin es l'article de la llei 

qu'^ho priva. 
La presidència manifesta que podria portar un 

desordre püblic. 
El Sr. Puntas no s'explica qu'aquest assumpte 

puga portar un desordre públic i creu qu'en tot 
cas l'Alcalde te manera d'evitar-lo, dient que com 
a. regidor i en particular cóm a vehí de Granollers 
ne protesta. 

El Sr. Tardà diu qu'éll sentí les manifestacions 
que va fer la comissió a l'Alcalde i creu que s'ha 
fet per protegir als industrials d'aquesta vila. 

Ei Sr. Puntas presenta una proposició en la que 
diu, que s'ha vist amb disgust que s'hagi privat 
de vendrer aquest article a la plassa. 

Després d'algunes manifestacions de la presi
dència i dels Srs. Puntas i Torras, el Sr. Riera 

proposa que passi a la comissió competen;t i aixís 
se fa. 

El Sr. Puntas demana al Sr. Estrada, president 
de la comissió de consums, si es vritat que a un 
industrial de Granollers,' se li feu pagar els arbi
tris corresponents, acte seguit d'haver mort els 
tocinos, cosa que no 's fa als demés industrials. 

El Sr. Estrada diu que no està enterat d' aquest 
assumpte. 

El Sr. Puntas dernana que's formi expedient si 
es vritat, i que's posi un correctiu al empleat que 
'n síga responsable. 

La Presidència manifesta q u e ' s procedeix al 
cobro al acte. 

El Sr. Puntas se lamenta de que's fassin distin
cions. 

La Presidència diu que potser eh aquells mo
ments se necessitaven els quartos. 

Ei Sr. Puntas troba mal fet que's fassin xistos. 
El Sr. Torras diu qu'ell s'ha enterat per el ma

teix interessat Sr. Abril i diu que's feu per ordre 
del administrador de consums i això creu el senyor 
Torras qu'es una extra-limitació que no deu per-
metrers. 

La Presidència passa aquest assumpte al Presi
dent de la comissió de consums. 

El Sr. Puntas crida l'atenció del Alcalde dient 
qu'es vergonyós per a Granollers que les cledes 
del parc de l'Estació estigan completament destro-
sades i demana que's prenguin les disposicions 
necessàries per a arreglaries i evitar el mal efecte 
que fan. 

El Sr. Torras demana sí's cobran tots els arbitris. 
La Presidència diu que sols falta el dels conills. 
El Sr. Tardà es queixa de que no s'hagi resolt 

la solicitud presentada per els adroguers, i de que 
s'hagi procedit a la denuncia d'una caixa d'espel
mes, ja que, segons diu, s'acordà que fins que's 
tingués resolta aquella solicitut, sols se pendría 
nota de les caixes de dit article que s'entressin. 

La presidència diu que convocà a la comissió 
d'Hisenda per a tractar aquest assumpte i que sols 
hi comparagué el Sr. Estrada i éll. 

El Sr. Puntas díu que foren convocats per a les 
6 i qu'éll en vista de que havia transcorregut 
mitja hora sens que's reunís la comissió, s'en 
anà. 

El Sr. Estrada, creu qu'aquesta discusió es ino-
portttna.-

La presidència diu que a'apressà la caixa a la 
sortida de l'Estació. 

El Sr. Tardà pregunta quin camí s'ha de seguir. 
El Sr. Estrada s'estranya de que el Sr. Tardà 

digui això; i dirigint-se a la minoria diu qu'élls 
que sempre cridan en favor de Granollers 

En això's promou un grant esvalot que fa im
possible sentir les paraules del Sr. Estrada i les que 
'Is de la minoria li contesten. 

La presidència aixeca la sessió. 
Els Srs. Estrada i Torras continuen creuant-se 

frases bon xic dures; la pohcía fa desallotjar la 
sala i '1 Sr. Tardà que's passeija molt excitat va 
dient: jAíxò s'ha d-acabar i s'acabarà!—TELO. 

= E n el sorteix de la primera seria de 30 calsats, 
que la sabateria JVlarlet, carrer de Corró, 26, te 
oferts en forma que dona sobrada garantia al públic, 
ha sortit favorescut en el sorteix de Diumenge el 
nüm. 19. 

Dit sorteix se verificarà durant quince setmanes 
consecutives, devent pagar, els qui hagin pres 
prat, l'SO ptes. setmanals fins a sortir premiats, 
en qual cas a mes de no tenir que pagar ja cap set
mana mes, tindran dret a un calsat d'home tot cosit 
i'ls quince que quedaran sense premi finides les 
quince setmanes, tindrà dret cada un d'ells a un 
calsat fet en la mateixa forma. 

Tipografia de Jaume Joseph.—Granollers. 
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